

The name of the Honourable Senator Rossiter substituted for that of the Honourable Senator Macquarrie on the membership of the Standing Senate Committee on Agriculture and Forestry (*7th June, 1988*).

The names of the Honourable Senators MacDonald (*Halifax*), Ottenheimer, Macquarrie and Robertson substituted for those of the Honourable Senators Balfour, Roblin, Nurgitz and Barootes on the membership of the Standing Senate Committee on National Finance (*7th June, 1988*).

Le nom de l'honorable sénateur Rossiter substitué à celui de l'honorable sénateur Macquarrie sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent de l'agriculture et des forêts (*7 juin 1988*).

Les noms des honorables sénateurs MacDonald (*Halifax*), Ottenheimer, Macquarrie et Robertson substitués à ceux des honorables sénateurs Balfour, Roblin, Nurgitz et Barootes sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent des finances nationales (*7 juin 1988*).